

"Kualiti Memacu Pencapaian Terbilang"

majlis
Hari Kualiti UTeM
2007

25 Ogos 2007

Dewan Seri Negeri, Hang Tuah Jaya,
Ayer Keroh, Melaka





Siti Saluwa binti Hj. Jamal
Pustakawan
Pejabat Perpustakaan

Siti Saluwa mula berkhidmat di UTeM pada 28 Mei 2001 di Pejabat Perpustakaan. Menguruskan Unit Hadiah & Pertukaran, memberi peluang kepada beliau untuk bekerjasama dengan jabatan-jabatan lain di Universiti dalam memperkayakan koleksi perpustakaan khususnya bahan koleksi khas yang terdiri daripada bahan penerbitan Universiti, fakulti dan jabatan. Beliau turut berperanan untuk mendapatkan sumbangan bahan-bahan dari institusi luar yang terdiri daripada IPTA/IPTS, kementerian, jabatan kerajaan, institusi swasta dan NGO untuk turut sama membangunkan koleksi Perpustakaan UTeM. Sebagai Pustakawan, kepakaran beliau turut digunakan sebagai Penasihat Pengguna dan mengendalikan Kelas Kemahiran Maklumat kepada pelajar baru. Beliau turut terlibat dengan aktiviti luar seperti Majlis

Konvokesyen UTeM. Kejayaan APC ini membakar semangat untuk terus maju dalam mencipta kecemerlangan.

Azman bin Ayup
Pustakawan
Pejabat Perpustakaan

Sepanjang tahun 2006, Azman terlibat dalam merancang Sistem Perpustakaan Berkomputer (ILMU). ILMU ini akan berperanan sebagai sistem yang menyokong semua modul yang digunakan oleh setiap unit di Perpustakaan agar berfungsi dengan baik. Beliau juga terlibat dalam membangunkan dan mempromosi perkhidmatan Perpustakaan melalui laman web Perpustakaan. Selain menjalankan tugas-tugas hakiki, beliau turut terlibat dengan majlis rasmi Universiti seperti Majlis Konvokesyen. Beliau seorang yang aktif dalam bidang sukan dan pernah mewakili jabatan dalam pertandingan badminton, bola sepak dan sepak takraw di Kejuaraan Sukan Antara Jabatan. Sokongan dan kerjasama daripada rakan-rakan dan keluarga memberi motivasi untuk terus berjaya.



Rasida binti Abu Bakar
Pustakawan
Pejabat Perpustakaan

Rasida berasa bersyukur dan mengucapkan jutaan terima kasih kepada pihak pengurusan Universiti yang telah memberi kepercayaan untuk menerima anugerah ini. Tanpa kerjasama daripada rakan-rakan seperjuangan, kejayaan pasti tidak akan diperolehi dan beliau percaya kecemerlangan tidak akan datang secara semula jadi tanpa usaha yang gigih. Beliau yang mula berkhidmat di UTeM pada 6 Disember 2001, pernah dipertanggungjawabkan untuk menguruskan Unit Hadiah dan Pertukaran, Unit Perolehan Buku dan kini Unit Pengindeksan. Beliau perlu memastikan setiap bahan diproses dan diindeks mudah diakses oleh pengguna Perpustakaan. Lumrah kerja seharian beliau yang senantiasa berhadapan dengan buku-buku, tidak terlepas beliau amat meminati dan suka mencari ilmu baru melalui pembacaan. Masa beliau tidak terbatas dengan kerja seharian, beliau turut melibatkan diri dengan majlis rasmi Universiti seperti Majlis Konvokesyen UTeM dan lain-lain.

